
Minnesanteckningar från Tillgänglighetsrådet 2023-12-20 

Tid onsdag 20 december 2023, kl. 13.00-15.00 

Plats Stora konferensrummet i Föreningarnas hus 

 

Närvarande: Mathias Karvonen (Luleå kommun), Anja Johansson (Luleå kommun), Arne Nykänen 

(Luleå kommun), Annika Vesterlund Rönnebro (Luleå kommun), Margareta Lindblom (DHR), Birgitta 

Alstergren (Funktionsrätt Luleå), Anna Kallin (Synskadades riksförbund), Elonore Forslund 

(Synskadades riksförbund), Sven Reinholdt (Luleå demensförening) 

 

Punkt Ärende 

1 Mötet öppnades. 

2 Arne Nykänen valdes till sekreterare och Anna Kallin till justerare. 

3 Deltagare och föreningar presenterade sig. 

4 Tillgänglighetsrådets arbetsordning presenterades. Mathias Karvonen skickar ut 

dokumentet till ledamöterna. 

5 Samtal om förväntningar för det fortsatta arbetet 

 Ett samtal om förväntningar på Tillgänglighetsrådets arbete och belysning av aktuella 

problem och frågor hölls. Följande frågor och synpunkter lyftes: 

- Hissen i Föreningarnas hus fungerar inte tillfredsställande. 

- Astma- och allergiförbundet lyfte problem med att personal inom hemtjänsten 

använder parfym. Det behövs mer information till personalen. 

- Synskadades riksförbund lyfte problem med parkering och användning av 

elsparkcyklar. De har gjort en skrivelse till Stadsbyggnadsnämnden om detta. 

- Synskadades riksförbund lyfte problem med skyltar/gatupratare som ställs ut på 

trottoarer och gångvägar, i vissa fall till och med på ledstråket. 

- Luleå demensförening lyfte problem med underbemanning på boenden. De ser 

också behov av utbildning av personal, samt behov av fler trygghetsboenden. 

- Ett önskemål uttrycktes om att i större utsträckning få vara med i planeringen när 

offentliga miljöer ska byggas. 

- Ordförande återkommer med förslag på rutiner för att sprida information mellan 

mötena, exempelvis per e-post. 

6 Nästa möte 

 2023-02-28 kl. 10.00. Ordförande återkommer med plats. 

7 Övriga frågor 

 Synskadades riksförbund behöver få ut dagordning digitalt innan mötet. 

Annika Vesterlund Rönnebro informerade om att en översyn av de kommunala råden 

pågår. Därför kommer en konsult att höra av sig för att få intervjua ledamöter om hur 

råden fungerat. 

Minnesanteckning Tillgänglighetsrådet 2023-12-20
(Signerat, SHA-256 B3145296198392A48F7130136AECFF643A36F029F554A90990785F904C110283)

Sida 1 av 3



8 Mötet avslutades. 
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